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Consiliul Local Covds6n! nr.319,jud.Arad, telefon:O257 I 3A5OO5;
fax= O25U385OOO; e-mail: primariacovasint@gmail.com

PROCES VERBAL

incheiatazi2e.oLzori=c.,=ffi iri;;;r1=.,="TinareaconsitiutuiLocat
al comunei Cov6sin[

La lucrdrile gedintei participd 1O consilieri locali in functie, absent6nd
d-na consilier Lungu Dorarcare a anuntat cd din motive obiective nu poate
participa la lucririle gedinlei.

Mai participd la lucrdrile gedintei d-l primar Onet Marius-Silviu, d-l
consilier juridic Drdgoiu Ovidiu gi 1 cetS$ean al comunei:-d-l Farcag Mitru-
Cov6sin[ nr.518.

Se constatd cE gedinta este statutard,
Se solicitd propuneri pentru alegerea pregedintelui de gedin!5.
D-! Popan Vasile il propune pe d-l Chig Corneliu-Milinu!.
Intrucdt nu mai sunt alte propuneri, se supune Ia vot propunerea fdcuti

gi cu 9 voturi pentru d-l Chig Corneliu-Milinut este ales in functia de
pregedinte de gedintS, la gedintele Consiliului Local pe lunile ianuarie,
februarie gi martie 2OL9, fiind adoptatd Hotdr6rea nr.t /29.O1.2O19. "

D-l pregedinte de gedin!5 prezintd ordinea de zi conform Dispoziliei
nr.84125.O1.2019.

Se supune la vot ordinea de zi , care se aprobS cu 1O voturi pentru, fiind
adoptat5 hotSr6rea nr.2/29.O1.2O19, astfel :

l.Alegerea pregedintelui de gedint5.
2.Aprobarea ordinii de zi.
3.Aprobarea continutului procesului verbal al gedintei anterioare din data de
19.12.2018.
4.Proiect de hotdrAre privind aprobarea Protocolului de aderare la Serviciile
Sistemului fnformatic PatrimVen a comunei Covds6nt, judegul Arad gi de
colaborare cu Agentia Nationa!5 de Administrare FiscalS-Initiator-Primar-
Marius-Silviu Onet.
5.Proiect de hotir6re privind organizarea retelei gcolare pentru anut gcotar
2OL9'2O2O pe raza com unei Cov5s6nt,judetu I Arad-f n ilator- Pri ma r- Ma ri us-
Silviu Onet.
6.Proiect de hotirAre privind aprobarea Regulamentului de organizare gi
functionare al compartimentului de asistentd socialS din cadrul Primiriei
com unei cov6s6 ntrj udetu I Arad-rn itiator-Pri ma r-Ma ri us-si lviu one!.
7'Proiect de hotSr6re privind aprobarea cuantumului cotizatiei gi a
proiectului de buget privind veniturile gi cheltuielile Asocialiei de Dezvoltare
Intercomunitard Sistem Integrat de Gestionarb a DegeurilorJudelul Arad-
Initiator-Primar-Marius-Silviu Onet.
S.Proiect de hotdr6re privind stabilirea in sarcina Aqpcialiei de Dezvoltare
IntercomunitarS Sistem Integrat de Gestionare a Dejeurilor Judelul Arad gi
operatorilor de salubrizaIe cu care sunt incheiate contractele de delegare a
gestiunii, a aplicirii prevederilor OUG 74l2OL8-Inigiator-Primar-Marius- l

Silviu Onet.
9.Diverse.

Se trece la punctul nr.3 al ordinii de zii" Aprobarea conlinutului
procesului verbal al gedintei anterioare din data de L9.L2.2OL8*, D-na
secretar .supune spre aprobare procesul verbal al gedintei anterioare din



data de 19.12.2018, intrebind dacd existd probleme cu privire la conlinutul 6
acestuia sau se soliciti menlionarea exacti a opiniilor exprimate in gedinta
anterioa16.

Nefiind discutii sau complet5ri, se supune la vot procesul verbal al
gedintei din data de 19.12.2018, care se aprobd cu 1O voturi pentru, fiind
adoptatd hoti16rea nr.3/29.O1.2019-privind aprobarea continutului
procesului verbal al gedintei anterioare din data de 19.12.2018.

Se trece la punctul nr.4 al ordinii de zi=" Proiect de hotirdre privind
aprobarea Protocolului de aderare la Serviciile Sistemului Informatic
PatrimVen a comunei Covis6ng, judetul Arad gi de colaborare cu Agentia
NationalS de Administrare Fiscal5".

Se prezintd proiectul de hot5r6re. D-l consilier juridic Drigoiu arati cE
acest protocol se referd la sistemul informatic centralizat administrat de
ANAF, utilizat de institutiile publice in cadrul deruldrii procedurii de
executare silit5, fiind simplificati procedura de a obtine date; la proiectul de
hotir6re sunt anexate toate informaliile, este necesard aprobarea de c5tre
Consiliul Local a acestui protocol gi ulterior vom primi accesul la acest sistem
informatic.

Se supune la vot proiectul de hotir6re, care se aprob5 cu 1O voturi
pentru, fiind adoptati Hotir6rea nr.4 | 29.O1.2019.

Se trece la punctul nr.5 al ordinii de zi=" Proiect de hotir6re privind
i organizarea retelei gcolare pentru anul gcolar 2019-2020 pe raza comuneiL- Covis6nt,judetul Arad".

Se prezinti proiectul de hotir6re.
D-l Iovici aratd cE a mai existat un proiect pentru releaua gcplarS.
D-na secretar arat5 cH la sfArgitul anului trecut Consiliul Loca! a aprobat

proiectul retelei gcolare, Hot5r6rea a fost comunicati la Inspectoratul gcolar
Judetean Arad in vederea emiterii avizului conform, care ne-a fost comunicat
cu adresa nr.49/ 18/O8.O1.2O19 avizul conform gi ca atare a fost initiat
prezentul proiect de hotirAre.

Se supune la vot proiectul de hot5r6re, care se aprobd cu 1O votu+ri
pentru, fiind adoptati Hotdr6rea nr.S | 29.O1.2019.

Se trece Ia punctul nr.5 al ordinii de ziz" Proiect de hot6r6re privind
aprobarea Regulamentului de organizare gi functionare al compartimentului
de asistenti socialS din cadrul Primiriei comunei Covds6ntrjudetul Arad".

Se prezintd proiectul de hotdr6re.-
D-l primar Onet Marius-silviu aratd cd in conformitate cu Iegislatia in

domeniu! asistentei sociale este necesar si avem aprobat prin Hotir6re a

. Consiliului Local un regulament de organizare gi functionare av compartimentului de asistentd social5, acest regulament a fost redactat gi
este anexd !a proiectul de hotdr6re initiat.

Se supune la vot proiectul de hotdr6re, care se aprobi cu 1O voturi
pentru, fiind adoptatd Hotd16rea nr.6 /29.O1.2019.

Se trece la punctul nr.7 al ordinii de zi:" Proiect de hot5rdre privind
aprobarea cuantumului cotizatiei gi a proiectului de buget privind veniturile
gi cheltuielile Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitari Sistem Integrat de
Gestionare a Degeurilor Judetul Arad".

Se prezinti proiectul de hotdr6re.
D-l primar Onet Marius-Silviu arati ci in fiecare an, ca urmare a

propunerilor ADISIGD Arad este necesar s5 aprobim-cuantumul cotizaliei ca
membru ADISIGD Arad gi propunerea bugetului de venituri gi cheltuieli;

. aceste propuneri de cuantum cotizatie gi buget de venituri gi cheltuieli sunt
prev5zuteinanexanr.19i2laproiectuldehot5r6re

tntrucdt nu sunt disiugii, se supune la vot proiectul de hotir6re, care se
aprob6 cu 1O voturi pentru, fiind adoptatd Hot5r6rea nr.7129.O1.2O19.

Se trece la punctul nr.8 al ordinii de zi=" Proiect de hotdr6re privind
stabilirea. in sarcina Asociatiei de Dezvoltare f ntercomunitarE Sistem
Integrat de Gestionare a Degeurilor Judetul Arad gi operatorilor de 
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salubrizare cu care sunt incheiate contractele de delegare a gestiunii, a Y
aplicirii prevederilor OUG 74l20t8'. i

Se prezinti proiectul de hotir6re.
D-l consilier juridic Drdgoiu arati cd este vorba de taxa de 8O lei de

depozitare care va fi gestionati de operatorul Retim, este pentru noi un
ajutor pentru ci aceastS taxd o va incasa operatorul; acesli bani incasali vor
merge la fondul de mediu.

Se supune la vot proiectul de hot6r6re, care se aprob6 cu 1O voturi
pentru, fiind adoptatd Hotd16rea nr.8 I 29.O1.2019.

Se trece !a punctul nr.9 al ordinii de ziz" Diverse".
Se prezinti procesul verbal nr.LL2S127.12.2018 9i L1.26127.12.2018

incheiate de Comisia de inventariere numiti prin dispozilia primarului
nr.L321L2.1,2.2O18, respectiv de Comisia de casare numit5 prin Dipozilia
primarului nr.135112.12,2018, care la finalizarea lucrdrilor de inventariere,
respectiv casare au incheiat aceste procese verbale.

D-l viceprimar Popan Vasile aratd ci dosarul acestor lucr5ri se aflS la
d6nsul gi poate fi studiat de mebrii Consiliului Local.

Cu privire la inventar d-l consilier Ardelean solicitd relatii cu privire la
obiectele donate de Nichita, iar d-l viceprimar Popan ii prezinti lista de
inventar unde sunt evidenSiate aceste obiecte.

Se dE cuvintul d-lui Farcag Mitru-cetdtean al comunei.
D-l Farcag Mitru ridic5 problema plStii facturilor la Retim pentru ridicarea

gunoiului, ar5t6nd cd a pl5tit factura anterioari gi la cea curent5 a venit ca
restantd cea anterioard degi aga cum ardta a pl6tit

D-l viceprimar Popan arat5 ci mai sunt neclaritigi, dar dacd q plititcea
anterioarS, s5 plSteasci doar cea curentS.

D-l Farcag Mitru mai ridicd problema Centrului de tineret.
D-l primar Onet arat5 cd sediul Centrului de tineret a fost preluat de d-l

viceprimar Popan, ca atare avem cheile gi se poate utiliza.
D-l Farcag Mitru mai aratd cE fiind inceputul anului sd se aibi in vedere

amenajarea bazei sportive, de asemnea sd se desfac5 Festivalul IT Florea de
Hramul Bisericii.

D-l primar arat5 ci vom lua legdtura cu Consiliul Bisericii gi este vorba gi
de cheltuieli, arit6nd cd nu crede cd va fi posibit.

Fiind epuizate punctete ordinii de zi, se ridic5 sedinla.

PRESEDINTE
CORNELIU.M
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